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Protokół z XVI Sesji Rady Miejskiej w CzeladziProtokół z XVI Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
z dnia 13 października 2015 r.z dnia 13 października 2015 r.

(sesja pozaplanowa)(sesja pozaplanowa)

 Tryb zwołania: art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym
 Zwołujący:  Przewodnicząca Rady  
 Prowadzący obrady: Przewodnicząca Rady Jolanta Moćko 
 Porządek obrad: porządek obrad z dnia 8 października 2015 r. w załączeniu.
 Czas trwania posiedzenia: 1:30 (17:00-18:30)
 Frekwencja   Radnych:   14-stu  Radnych  obecnych  (nieobecni:  Gadecki  Marcin,  Gawroński

Ireneusz, Jarno Marek, Jaros Włodzimierz, Kita Marian, Penar Dominik, Pisarek Stanisław)

Pozostałe osoby obecne na obradach: 
1. Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec
2. Z-ca Burmistrza Elżbieta Dmitruk
3. Z-ca Burmistrza Beata Zawiła
4. Skarbnik Miasta Urszula Polak-Wałek
5. Sekretarz Miasta Dorota Bąk
6. Radca Prawny Tomasz Wojkowski
7. Prezes ZIK-u Sławomir Święch

USTALENIA I ROZSTRZYGNIĘCIA RADY:

Rada zmieniła porzadek obrad wprowadzając dwa nowe projekty uchwał : 

+ Projekt Nr  178
w  sprawie:  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  partnerstwa  z  Powiatem  Będzińskim  oraz  miastem
Sosnowiec oraz na zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania, którego liderem jest Powiat
Będziński,  polegającego na przygotowaniu dokumentu pn.  „Koncepcja  przebudowy ciągu drogowego na
odcinku rondo ul. Nowopogońska w Czeladzi – ul. Grota Roweckiego w Sosnowcu do skrzyżowania z DK-
86”
+ Projekt Nr  179
w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Miasta Czeladź na lata 2015-2025.

RADA ROZPATRZYŁA PROJEKTY UCHWAŁ:

Projekt Nr  165
w sprawie przyznania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

XVI/234/2015

Projekt Nr  166
w sprawie przyznania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

XVI/235/2015

Projekt Nr    167   180

w sprawie wyboru Koordynatora Młodzieżowej Rady Miasta

XVI/236/2015

Projekt Nr  168
wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa z gminami Powiatu Będzińskiego 
oraz na zabezpieczenie w budżecie Gminy środków finansowych na realizację 
zadania, którego liderem jest Powiat Będziński, polegającego na przygotowaniu 
dokumentu pn. „Koncepcja systemu dróg rowerowych w Powiecie Będzińskim”

XVI/237/2015

Projekt Nr  173
w sprawie zmian w budżecie miasta na 2015 rok

XVI/238/2015

Projekt Nr  174
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź 
2015-2030

XVI/239/2015

Projekt Nr  175
W sprawie zmiany Uchwały Nr VI/83/2015 z dnia 5 marca 2015r w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki w ramach inicjatywy Jessica w Banku Ochrony Środowiska 
S.A. na realizację zadania pn. ,,Rewitalizacja budynku przy ul. Katowickiej 45 wraz z 

XVI/240/2015
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otoczeniem celem odtworzenia funkcji centrotwórczych śródmieścia i Starego Miasta 
w Czeladzi.
Projekt Nr  176
W sprawie zaopiniowania Propozycji planu Aglomeracji Katowice obejmującej obszar 
gmin Katowice, Siemianowice Śląskie, Czeladź i Sosnowiec

XVI/241/2015

Projekt Nr  177
w sprawie zmiany w wieloletnim planie rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych, będących w posiadaniu Zakładu 
Inżynierii Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością na lata 2015-2016 i 
2017-2020

XVI/242/2015

+ Projekt Nr  178
w sprawie: wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa z Powiatem Będzińskim 
oraz miastem Sosnowiec oraz na zabezpieczenie środków finansowych na realizację 
zadania, którego liderem jest Powiat Będziński, polegającego na przygotowaniu 
dokumentu pn. „Koncepcja przebudowy ciągu drogowego na odcinku rondo ul. 
Nowopogońska w Czeladzi – ul. Grota Roweckiego w Sosnowcu do skrzyżowania z 
DK-86”

XVI/243/2015

+ Projekt Nr  179
w sprawie  przystąpienia do opracowania  Strategii  Rozwoju Miasta Czeladź  na lata
2015-2025

XVI/244/2015

Przebieg  OBRAD:

Ad.1.
Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie  jej prawomocności.

Jolanta Moćko – otwieram obrady XVI Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi. Udzielam głosu Panu Burmistrzowi.
Burmistrz – Mieliśmy przyjemność z Panią Iloną Grudzień być we Wrocławiu i odebrać piękną nagrodę.
Otrzymaliśmy certyfikat  Samorządowego Lidera Edukacji  (tu odczytanie treści  certyfikatu).  Taki  certyfikat
otrzymało  kilkanaście  gmin,  kilka  powiatów  i  jedno  województwo.  Ogromne  wyróżnienie  dla  nas.
Uzyskaliśmy  także  certyfikat  Primus  2015  (tu  odczytanie  treści   certyfikatu).  Chcę  podziękować  Pani
Burmistrz  odpowiedzialnej  za oświatę,  Pani kierownik  i  Pani  Naczelnik  Wydziału  Edukacji,  pracownikom
tegoż wydziału oraz wszystkim pracownikom oświaty i  Radnym Rady Miasta. Na Państwa ręce składam
podziękowania. Jest to miłe przed dniem nauczyciela, który bedziemy jutro obchodzić. Chcieliśmy przy okazji
złożyć serdeczne życzenia dla nauczycieli, którzy zasiadają w Radzie Miejskiej. 
Z-ca Burmistrza Beata Zawiła – wszystkim nauczycielom serdecznie dziękuje za współpracę, życzę Wam
aby dzieci były zadowolone i chętnie chodziły do szkoły. Wszystkiego dobrego dla nauczycieli. 
Burmistrz –  do  wglądu  mamy  uzasadnienie  tych  nagród,  jeżeli  Państwo  macie  ochotę  poczytać  to
udostępnię. 

Ad.2 
Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad i stwierdzenie  jego przyjęcia.

Jolanta Moćko – mamy zgłoszone  dwa nowe projekty nr 178 i 179 do wprowadzenia do porządku obrad.
Były one opiniowane na komisjach. 

Ad. 2a
 Wprowadzenie Projektu Nr 178 w punkcie 11a

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (Bezwzględna większość ustawowego składu) (Bezwzględna większość ustawowego składu)
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 14
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania - 14

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – wniosek został przyjęty, projekt wprowadzoo do porządku. 
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Ad. 2b
 Wprowadzenie Projektu Nr 179 w punkcie 11b

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (Bezwzględna większość ustawowego składu) (Bezwzględna większość ustawowego składu)
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 14
Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania - 14

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – wniosek został podjęty, projekt wprowadzono do porządku. 

Ad. 3
Projekt Nr  165
w sprawie przyznania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

Jolanta Moćko – proszę Panią przewodniczącą Zespołu o zabranie głosu.
Patrycja  Juszczyk –  jak  wynika  z  protokołu  komisja  miała  sprawdzić  czy  warunki  formalne  zostały
spełnione. Zbigniew Białkiewicz – warunki nie zostały spełnione. Wynikało to z faktu, że ani uzasadnienie tej
kandydatury nie miało miejsca zgodnie z regulaminem ani   życiorys nie został uzupełniony. Nie zostały więc
one spełnione. Wycinek z książki miał teoretycznie służyć za opis życiorysu jak i uzasadnienie dlaczego ten
Pan  miałby  otrzymać  ten  tytuł.  Przeprowadziliśmy  głosowanie  na  ten  temat.  Jak  Państwo  widzicie
w protokole opinia była negatywna. Wacław Majcherczyk – warunki formalne zostały spełnione. Odbyło się
głosowanie – opinia Zespołu jest opinią pozytywną. W/w opinie nie są wiążące dla Rady.
Wojciech Maćkowski –  chciałem powiedzieć  kilka  słów w nawiązaniu  do  dyskusji  poprzedniego  klubu
Radnych. Jeżeli były jakieś kandydatury już zgłaszanie i z uwagi na podniosłość tej nagrody i wgląd na te
osoby,  dobrze  byłoby  zakończyć  sprawę  przyznając  obu  kandydatom  tą  nagrodę,  gdyż  mamy  taką
możliwość. Chciałbym prosić abyśmy przegłosowali na „tak” obie kandydatury. 
Burmistrz – chciałbym też prosić i nawiązać do tradycji. Poprzednio składał propozycję  kandydatów sam
Burmistrz Miasta. Odbywało się to w związku z kłopotliwością głosowania dla Radnych.
Irena Owczarz – ja też jestem tego zdania, że jeżeli dotyczy to określonych osób to takim nietaktem byłoby
nie  zagłosować na taka osobę, ale regulamin jest  jasny.  Bo jest  to  brak szacunku dla osoby,  którą  się
wyeliminuje  związku  z  brakiem  przejęcia  Radnych  do  prawidłowego  wypełnienia  wniosku.  Osoba
odsłuchująca obrady może być smutna, że ktoś nie wypełnił jej życiorysu i nie przyłożył się do tego.
Jolanta Moćko – przechodzimy do głosowania.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 6
Głosów „PrzeciwPrzeciw” -4
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -4
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania - 14

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – podjęto uchwałę nr XVI/234/2015

Ad. 4
Projekt Nr  166
w sprawie przyznania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

Jolanta Moćko – uwagi, pytania? Nie widzę, przechodzimy do głosowania. 

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 12
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -2
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ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania - 14
RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – podjęto uchwałę nr XVI/235/2015

Ad. 5
Projekt Nr  180 (zmiana numeracji)
w sprawie wyboru Koordynatora Młodzieżowej Rady Miasta
Jolanta Moćko – mamy przygotowany projekt uchwały dotyczacy koordynatora Młodzieżowej Rady. Moją
propozycją  jest  aby tymi  koordynatorami byli  członkowie zasiadający w Prezydium Rady Miejskiej.   Nie
proponowałabym jednej osoby, wszyscy pracujemy a jest to dodatkowy obowiązek i poświęcenie czasu. Czy
są inne wnioski?
Irena Owczarz – to dotyczy Pana Dominika Penara?
Jolanta Moćko –  Prezydium składa się  z  trzech osób.  Pan Dominik  Penar był  w poprzedniej  kadencji
koordynatorem. Nie ma uwag do tej propozycji? Tak więc  proponuję koordynatorów: Pani Zofia Bazańska,
Pan Dominik Penar, Pani Jolanta Moćko. Przystępujemy do głosowania.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 12
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 2
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania - 14

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – podjęto uchwałę nr XVI/236/2015

Ad. 6
Projekt Nr  168
wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa z gminami Powiatu Będzińskiego oraz na zabezpieczenie
w budżecie  Gminy  środków finansowych  na  realizację  zadania,  którego  liderem jest  Powiat  Będziński,
polegającego  na  przygotowaniu  dokumentu  pn.  „Koncepcja  systemu  dróg  rowerowych  w  Powiecie
Będzińskim”

Jolanta Moćko – Pan przewodniczący Komisji chce coś dodać?
Wojciech Maćkowski – omawialiśmy ten projekt i opinia Komisji była pozytywna.

Opinia Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej – pozytywna

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 14
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania - 14

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – podjęto uchwałę nr XVI/237/2015

Ad. 7
Projekt Nr  173A
w sprawie zmian w budżecie miasta na 2015 rok

Jolanta Moćko – Pani Skarbnik proszę o głos.
Skarbnik – będzie głosowanie już z tymi autopoprawkami, o których wspominałam na Komisji, chodzi tu
o termin  zarządzeń  przenoszących  wydatki  z  wydatków  bieżących  na  wydatki  majątkowe.  (Odczytanie
projektu uchwały). Taka sama poprawka będzie w WPF w pozycjach 2.1 i 2.2. Ta uchwała wzięła się głównie
z  tego,  że  jest  możliwość  pozyskania  nowej  kwoty  pożyczki  w wysokości  1  668  745zl.  Jest  to  tak  jak
Państwo wiedzą pożyczka bardzo korzystna, ponieważ oprocentowanie tej pożyczki to nie mniej niż 1%.  W
tej  chwili  to  oprocentowanie  wynosi  1%. Po przemyśleniu  proponujemy aby tą pożyczkę wziąć  by móc
zrealizować zadanie  otoczenia przy Urzędzie Miasta.  To jest  główna zmiana,   zwiększamy odpowiednio
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kwotę  wydatków  i  dochodów  o  2  tysiące.  Mamy  także  kwotę  45  tysięcy.  Jest  to  wniosek  MZGK
o przeniesienie  z  wydatków bieżących  na  majątkowe  w celu  zakupienia  samochodów.  To  są  wszystkie
zmiany, które proponujemy jako zmiany w budżecie. 
Wojciech Maćkowski – mam pytanie do WPF. Zwiększa nam się kwota ale w tabeli  WPF Jessica jest
wyzerowana. Czy jest to błąd?
Skarbnik – bo jest to zadanie roczne. Nigdy nie występowała w WPF.
Wojciech Maćkowski – te 4 900 000 muszą być wydane do końca roku?
Skarbnik – tak.
Jolanta Moćko – nie ma więcej pytań więc przechodzimy do głosowania. 

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej – pozytywna

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 13
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0 
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -1
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania -  14

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – podjęto uchwałę nr XVI/238/2015

Ad. 8
Projekt Nr  174A
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź 
2015-2030

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej – pozytywna

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 13 
Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0 
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -1 
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania - 14

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – podjęto uchwałę nr XVI/239/2015

Ad. 9
Projekt Nr  175A
W sprawie zmiany Uchwały Nr VI/83/2015 z dnia 5 marca 2015r w sprawie zaciągnięcia pożyczki w ramach
inicjatywy Jessica w Banku Ochrony Środowiska S.A. na realizację zadania pn. ,,Rewitalizacja budynku przy
ul.  Katowickiej  45 wraz z otoczeniem celem odtworzenia funkcji  centro twórczych śródmieścia i  Starego
Miasta w Czeladzi.

Skarbnik – też pragnę zgłosić autopoprawkę. Nastąpił błąd pisarski, uchwała, która była podejmowana to
nie nr 83  tylko  89. 

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej – pozytywna

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 13 
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 1
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania -  14
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RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – podjęto uchwałę nr XVI/240/2015

Ad. 10
Projekt Nr  176
W  sprawie  zaopiniowania  Propozycji  planu  Aglomeracji  Katowice  obejmującej  obszar  gmin  Katowice,
Siemianowice Śląskie, Czeladź i Sosnowiec

Jolanta Moćko – proszę Przewodniczącego Komisji o zabranie głosu.
Wojciech Maćkowski – wszystkie projekty z tego bloku zostały zaopiniowane pozytywnie. Nie było większej
dyskusji.
Z-ca Burmistrza Elżbieta Dymitruk  – propozycja  planu aglomeracji  była  już głosowana ale  Marszałek
Województwa  zweryfikował  ten  projekt.  Katowice  dokonały  poprawy  i  jest  prośba  o  ponowne  podjęcie
uchwały.
Irena Owczarz – chciałam przy okazji zapytać o zapach dochodzący z oczyszczalni z Milowic na osiedle
Musiała?
Jolanta Moćko – wrócimy w sprawach bieżących. 

Opinia Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej – pozytywna

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 14
Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania - 14

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – podjęto uchwałę nr XVI/241/2015

Ad. 11
Projekt Nr  177
w  sprawie  zmiany  w  wieloletnim  planie  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i  urządzeń
kanalizacyjnych,  będących  w  posiadaniu  Zakładu  Inżynierii  Komunalnej  Spółka  z  ograniczoną
odpowiedzialnością na lata 2015-2016 i 2017-2020

Jolanta Moćko – miło mi powitać Pana Prezesa Sławomira Święcha. Zapraszamy Pana do zabrania głosu
w związku z projektem. 
Sławomir Święch – intencją tych zmian jest fakt aby plan był zgodny z realizacją. ZIK otrzymał promesę
finansowania realizacji wodociągu. Propozycje zmian wynikają z okoliczności inwestycji wokół Urzędu. Za
wskazane, uznał Pan Burmistrz, wykonanie wodociągu od ul. Katowickiej po Żytnią, aby nie rozkopywać dwa
razy tego otoczenia. ZIK posiada na to środki. Ta zmiana ma dostosować faktyczne zadania do założeń
planowanych.  Znamy wartości  wykonanych  zadań do  tych  planowanych  wcześniej.  Dodatkowo  chcemy
przyspieszyć prace dokumentacyjne dla ul. Bytomska, Przełajska, Kilińskiego i Niwa. Jeden z trudniejszych
obszarów. 
Zofia Bazańska - gdzie jest ul. Wiśniowa?
Sławomir Święch – rejon ul. 3- go Szybu. 

Opinia Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej – pozytywna

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 14
Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania - 14

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – podjęto uchwałę nr XVI/242/2015
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Ad. 11a
Projekt Nr 178
w  sprawie:  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  partnerstwa  z  Powiatem  Będzińskim  oraz  miastem
Sosnowiec oraz na zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania, którego liderem jest Powiat
Będziński,  polegającego na przygotowaniu dokumentu pn.  „Koncepcja  przebudowy ciągu drogowego na
odcinku rondo ul. Nowopogońska w Czeladzi – ul. Grota Roweckiego w Sosnowcu do skrzyżowania z DK-
86”

Z-ca Burmistrza Elżbieta Dymitruk – koncepcja realizacji jest Państwu z pewnością znana. Gmina Czeladź
i Sosnowiec nie może indywidualnie tego wykonać. Chcemy przystąpić do tego przedsięwzięcia wspólnie.
Wstępnie ustalono, że 35% kosztów zostanie pokryte po równo pomiędzy Powiatem Będzińskim a Gminą
Czeladź.  Tak,  aby  partnerzy  mogli  skorzystać  z  programu  przebudowy  dróg  lokalnych.  Przewiduje  się
dofinansowanie w 50%. W 2017 roku można by było rozpocząć tę inwestycję.

Opinia Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej – pozytywna

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 14
Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania - 14

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – podjęto uchwałę nr XVI/243/2015

Ad. 11b
Projekt Nr 179
w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Miasta Czeladź na lata 2015-2025

Opinia Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej – pozytywna

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 14
Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania - 14

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – podjęto uchwałę nr XVI/244/2015

Ad. 12
Korespondencja/ informacje do wiadomości Rady.

1. SE-RM.0004.8.2015 – Notatka służbowa dotycząca zgłoszenia Pana Stanisława Guzik – pomnik
Edwarda Gierka 

Jolanta Moćko – Pan chciałby aby powstał pomnik Edwarda Gierka i prosi mnie o wyrażenie opinii. Moja
opinia  jest  opinią  subiektywną.  Jeżeli  Radni  chcą,  to  proszę  zgłaszać  propozycje  i  powstanie  projekt
uchwały. 

2. SE-PO.2124.2.2015  –  informacja  od  Burmistrza  Miasta  Czeladź  dot.  Analizy  oświadczeń
majatkowych.

3. Informacja dot. Funkcjonowania reklamy zewnętrznej w ramach wprowadzenia w życie tzw. Ustawy
krajobrazowej.

Jolanta Moćko – macie Państwo w materiałach niezadowolenie tego pana i projekt odpowiedzi. Została ona
przygotowana inaczej niż w przypadku wniosków i skarg. Nie byłam pewna czy byliśmy w stanie otrzymać
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tak szybko odpowiedź od odpowiednich wydziałów ale udało się przed Sesją. Czy państwu mam przeczytać
te odpowiedzi? Przygotowywał odpowiedzi Wydział Rozwoju i Finansowy. Jest bardzo rzeczowo i konkretnie.
Mam nadzieję, że Pan będzie zadowolony. Przegłosujemy propozycję tych odpowiedzi. 
Monika Pawlik – proponuje to przeczytać, ponieważ odczytaliśmy to tuż przed Sesją. 
Jolanta Moćko – W porządku. (Odczytuje propozycję odpowiedzi jak i pismo, które wpłynęło.) 
Burmistrz- nie wiem jak zareaguje na nasze pismo. Po rozmowie z Panią Burmistrz stwierdził, że zapłaci za
śmieci.

Ad.12.a 
Projekt  odpowiedzi  na  Pismo  Pana  Szczepana  K.  z  dnia  7  października  2015r.  kierowanego  do
Przewodniczącej Rady Miejskiej

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 14
Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania - 14

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – przyjęto projekt odpowiedzi. 

Ad.12.b
Projekt odpowiedzi na pismo od Fabryki Aktywności Młodych z dnia 5 października 2015r. kierowanego do
Rady Miejskiej

Jolanta Moćko – proszę Wiceprzewodniczącą o przeczytanie.
Zofia Bazańska – odczytanie projektu odpowiedzi.
Irena Owczarz – zapoznaliśmy się z tym to nie trzeba tego czytać.
Jolanta Moćko – na wniosek Moniki Pawlik odczytaliśmy to pismo.
Monika Pawlik – chodziło mi o pierwsze pismo.
Jolanta Moćko – Prosze Radnych o zagłosowanie.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (Zwykła większość) (Zwykła większość)
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 13
Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania - 13

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie     – przyjęto projekt odpowiedzi.

Burmistrz – jak byłem Wiceprzewodniczącym Sosnowca to były skargi kierowane do Milowic. Wszystkie
badania przeprowaadzane są odpowiednie. Nie było efektów. Możemy pisać do nich.
Irena Owczarz – zapach unosi się głównie wieczorem
Burmistrz –Faktycznie jest to sprawa dokuczliwa. Sam bywam tam czasami i czuć unoszący się zapach.
Owczarz –  nie chę odpowiedzi od Pana Burmistrza ale sygnalizuję problem.
Ad. 13 
Zamkniecie obrad sesji. 

Jolanta Moćko- po wyczerpaniu porządku obrad zamknęła sesję. 

Prowadzący obrady :Prowadzący obrady :
Przewodnicząca Rady Miejskiej Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Jolanta MoćkoJolanta Moćko
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W załaczneniu: 
1.Porzadek obrad
2.Lista obecności.
3.Karty z wynikami z głosowania  uchwał.
4.Korespondencja do wiadomości Rady. 
5.Protokół z Zespołu opiniowania kandydatów do tytułu "Honorowego Obywatela Miasta Czeladź".

----------------------

 Protokół został napisany, dnia: 15.10.2015r.

 Protokolant : Katarzyna Janikowska

 Protokół, został przedstawiony Radzie na sesji , dnia ……………………….

 Protokół został  przekazany do umieszczenia  w BIP, dnia:  ………………………
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